

تعبير عن جريمة سرقة بالانجليزي قصير جدا

سوف نقدم من خلال ما سيأتي موضوع تعبير عن جريمة سرقة باللغة الإنجليزية مع مقدمة وخاتمة ومع الترجمة الكاملة لهذا الموضوع إلى اللغة العربية:

مقدمة تعبير عن جريمة سرقة بالانجليزي

Many people are interested in obtaining an expression topic that talks about the crime of theft, especially students, because this type of topic is obligatory for them in the English language subject in school at various levels of study, with the difference in the story that the topic talks about. Therefore, we will present to you, our dear students, an expression topic in the English language. It tells the story of a complete and detailed robbery crime.

الترجمة: يهتم الكثيرون بالحصول على موضوع تعبير يتحدث عن جريمة سرقة وخاصة الطلاب، وذلك لأنّ هذا النوع من المواضيع يكون واجبًا عليهم في مادة اللغة الإنجليزية في المدرسة في مختلف المراحل الدراسية مع اختلاف القصة الذي يتحدث عنه الموضوع، ولذا سوف نقدم لكم طلابنا الأعزاء موضوع تعبير باللغة الإنجليزية يتحدث عن قصة جريمة سرقة كاملة ومفصلة.

نص موضوع تعبير عن جريمة سرقة بالانجليزي

Once upon a time, there was a group of professional thieves who practiced stealing and would not stop harming others and taking their property. They would rob passers-by and enter people's safe houses and steal everything that was expensive or light in weight. One day these thieves agreed to enter a house. A wealthy man in the country, in order to steal the money, jewellery, gold and other valuables, and they developed a complete plan for the operation that included the place and time of implementation, the executors and all matters. n topic in the English language. It tells the story of a complete and detailed robbery crime.

This wealthy man had taken precautions and fortified his house with guards, surveillance cameras, and alarms. As soon as the thieves entered the precincts of the house, alarm sounds began to sound in the place and the lights went on. The guards surrounded all of the thieves and caught them red-handed. They were taken to the judiciary to realize that after years of bad deeds, The end in this case must be harsh and dire.

الترجمة: في يوم من الأيام السالفة كان هناك مجموعة من السارقين المحترفين الذين يمتنون السرقة ولا يكفون عن أذية الآخرين وأخذ ممتلكاتهم، فيسطو هؤلاء على المارة ويدخلون إلى بيوت الناس الأمانة ويسرقون كل ما ارتفع ثمنه وخفّ وزنه، وفي يوم من الأيام اتفق هؤلاء اللصوص على الدخول إلى منزل رجل من أثرياء البلد، من أجل سرقة ما فيه من أموال ومجوهرات وذهب وغير ذلك من الأشياء الثمينة، وقاموا بوضع خطة كاملة للعملية تتضمن المكان ووقت التنفيذ والمنفذين وكل الأمور.

وكان هذا الرجل الثري قد اتخذ احتياطاته وحصّن بيته بالحرس وكاميرات المراقبة وأجهزة الإنذار، وما أن دخل اللصوص إلى حرم البيت، بدأ أصوات الإنذار تضج في المكان واشتعلت الأضواء وحاصر الحرس اللصوص جميعًا وتم القبض عليهم متلبسين، وتم تحويلهم إلى القضاء ليُدركوا بعد سنوات من الأعمال السيئة أنّ النهاية في هذه الحالة لا بد أن تكون قاسية ووخيمة.

خاتمة موضوع تعبير عن جريمة سرقة بالانجليزي

In conclusion of this topic of expression, we must take a lesson from this story. Theft, robbery, and murder are things that are incompatible with morals and virtuous values, and they are things that no human mind can accept. Therefore, we must all reject such actions, fight those who commit them, and spread virtuous values and good morals. So that no saboteur, thief, or murderer will come upon us from future generations who threaten people's security and disturb their comfort.

الترجمة: في ختام موضوع التعبير هذا لا بد من أخذ العبرة من هذه القصة، فالسرقة والسطو والقتل أشياء تتنافى مع الأخلاق والقيم الفاضلة، وهي أمور لا يتقبلها عقل إنسان، لذا علينا جميعًا أن ننبذ مثل هذه الأفعال وأن نحارب من يقوم بها وأن ننشر القيم الفاضلة والأخلاق الحميدة حتى لا يخرج علينا من الأجيال القادمة أيّ مخرب أو سارق أو قاتل يهدد أمن الناس ويقلق راحتهم.